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Informace z radnice
•	 Výstavba	komunikace	v	prů-
myslové	zóně	se	nejspíše	pře-
sune	 na	 příští	 rok.	 Důvodem	
jsou	 nesrovnalosti	 ve	 zpra-
cované	 hlukové	 studii,	 která	
počítá	zvýšení	hluku	z	dopravy.	 
Do	 vyřešení	 nelze	 vydat	 sta-
vební	 povolení	 ani	 zahájit	
výběrové	řízení	na	dodavatele	
stavby.	 Původní	 předpoklad	
byl	 zahájení	 stavby	 letos	 na	
podzim	 a	 dokončení	 v	 první	
polovině	 příštího	 roku.	 Po-
zitivní	 zpráva	 je,	 že	 podle	
předběžného	 bodového	
hodnocení	 případné	 žádosti	
o	 dotaci	 bychom	mohli	 získat	
příspěvek	od	státu	ve	výši	50%	
uznatelných	nákladů,	což	je	asi	
5	milionů	korun.
•	 Byla	dokončena	rekonstruk-
ce	 ulice	 Riegerova.	 Stavba	 si	
vyžádala	 11,6	 milionů	 korun	
a	neobešla	se	bez	komplikací.	
Dodavatelská	 firma	 Jindřicho-
hradecké	 Montáže	 s.r.o.	 si	

však	 dokázala	 se	 vším	úspěš-
ně	poradit.	Původní	kanalizace	 
z	 roku	 1905	 je	 nahrazena	
novou,	 vyměněn	 byl	 vodo-
vodní	 řad,	 přibylo	 chybějící	
odvodnění	 komunikace,	 vy-
měnilo	 se	 veřejné	 osvětlení.	
Celá	ulice	dostala	nový	vzhled.	
Jsem	přesvědčen,	že	ke	spoko-
jenosti	všech.	Součástí	 rekon-
strukce	 byla	 obnova	 parčíku	
s	Mariánským	sloupem,	 který	
zase	 připomíná	 alespoň	 část	
původního	 náměstí.	 Děkuji	
všem	 občanům,	 které	 stavba	
omezila,	za	trpělivost.
•	 Jak	se	dalo	očekávat,	o	slovo	
se	 přihlásila	 další	 kanaliza-
ce,	 tentokrát	 v	 ulici	 Husova.	
Kamerové	 zkoušky	 potvrdily	
havarijní	 stav	 části	 potrubí,	
které	 je	 staré	 112	 let	 (stejně	
jako	 bylo	 v	 ulici	 Riegerova).	
Rekonstrukci	 nelze	 odkládat.	
Náklady	 odhaduji	 na	 částku	
kolem	5	milionů	korun.	

•	 Pokračují	 práce	 na	 rekon-
strukci	 vnitřních	 prostor	 v	 tě-
locvičně.	 Původní	 předpoklad	
rozdělení	prací	do	dvou	etap	se	
ukázal	jako	nepraktický	a	proto	
bylo	 rozhodnuto	 realizovat	
celou	 akci	 za	 6	 milionů	 korun	 
v	letošním	roce.
•	 Začíná	 se	 rozbíhat	 moti-
vační	 systém	 třídění	 odpadů.	
Výhodu	 budou	mít	 ti,	 kteří	 se	
naučí	 systém	 využívat	 během	
stávajícího	 zkušebního	 pro-
vozu.	V	ostrém	provozu,	 který	
bude	 zahájen	 od	 roku	 2018,	
tak	 nebudou	 zbytečně	 ztrácet	
ekobody,	 které	budou	mít	 vliv	
na	výši	poplatku	za	odpady.
•	 Na	 zkoušku	 byl	 pořízen	
otočný	kompostér	JORA	určený	
na	 kompostování	 BIO	 odpadu	
z	 domácností.	 Umístěn	 byl	 na	
sídlišti	 u	 Teba.	 Doufám,	 že	 se	
osvědčí.	 Mohlo	 by	 to	 výrazně	
snížit	náklady	na	odpady.

Karel Dvořák

Informace z 25. veřejného zasedání zastupitelstva města
Zasedání	 se	 konalo	 ve	 čtvrtek	
25.	 května	 2017	 od	 19	 hodin	 
v	zasedací	síni	MěÚ	v	Nové	Včel-
nici.	 Přítomno	 bylo	 10	 zastu-
pitelů,	 z	 veřejnosti	 4	 občané.	 
Po	 schválení	 programu,	 zapi-
sovatelky	a	ověřovatelů	zápisu	
zastupitelstvo	města	schválilo:

•	 rozpočtové	 opatření	 č.	
3/2017	 (zveřejněno	 na	 úřední	
desce);
•	 smlouvu	 o	 dílo	 na	 opravu	
pěšiny	 od	 splavu	 k	 sídlišti	 u	
Teba.	 Opravu	 provedla	 firma	
STRABAG	a.s.,	cena	zakázky	 je	
498	176,-	Kč;

•	 smlouvu	 o	 dílo	 na	 opravu	
chodníků	 v	 ulicích	 Čechova	
(od	křižovatky	z	ulice	Nádražní	
směrem	 do	 sídliště),	 Zámecká	
(od	zámku	směrem	do	Podska-
lí)	a	Štítného	(za	novou	hasičár-
nou	u	střediska).	
                Pokračování na str. 2 >
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> Pokračování ze str. 1
Opravu	provede	firma	Antonín	
Krňa	s.r.o.,	cena	zakázky	je	497	
888,-	Kč;
•	 smlouvu	 o	 dílo	 na	 opravu	
části	 komunikace	 v	 ulici	 Stará	
Cesta	 (u	 truhlářství	 Strnad).	
Opravu	 provedla	 firma	 STRA-
BAG	 a.s.,	 cena	 zakázky	 je	 258	
123,-	Kč;
•	 smlouvu	o	dílo	na	zpracová-
ní	projektové	dokumentace	na	
rozšíření	veřejného	osvětlení	v	
ulici	 Stará	 Cesta.	 Projektovou	
dokumentaci	 vypracuje	 firma	
Mašek-Elektro	 s.r.o.,	 cena	 za-
kázky	je	72	600,-	Kč;
•	 smlouvu	 o	 zřízení	 služeb-
nosti	 vedení	 inženýrské	 sítě	
–	věcné	břemeno	na	uložení	vo-
dovodní	 přípojky	 do	 pozemků	
města	parc.	č.	1531/6	a	1079/4.	

Poplatek	 za	 zřízení	 věcného	
břemene	je	4	800,-	Kč.	Jedná	se	
o	přívod	vody	z	Kameničky	do	
nádrže	Lipno;
•	 smlouvu	o	smlouvě	budoucí	
o	zřízení	věcného	břemene	na	
uložení	kabelu	NN	společnosti	
E.ON	do	pozemku	města	parc.	
č.	 1438/2	 (truhlářství	 Strnad,	
Stará	 Cesta)	 za	 jednorázovou	
úhradu	14	600,-	Kč;
•	 poskytnutí	 individuální	
dotace	 ve	 výši	 19	 000,-	 Kč	
skautskému	 oddílu	 Gatlida	
Nová	 Včelnice	 na	 zakoupení	
stanu	Pantheon;
•	 kupní	 smlouvu,	 kterou	
město	prodává	pozemek	parc.	
č.	 223/226	 (stavební	 parcela	 v	
ulici	Luční)	za	cenu	403	260,-	Kč; 
•	 dodatek	č.	3	 smlouvy	o	dílo	
na rekonstrukci tartanu – roz-

šíření	 rozsahu	 oprav,	 které	
si	 vyžádalo	 navýšení	 ceny	 
o	37	981,-	Kč;
•	 smlouvu	o	smlouvě	budoucí	
o	 zřízení	 věcného	 břemene	
na	 uložení	 vodovodní	 a	 kana-
lizační	 přípojky	 do	 pozemku	
města	parc.	č.	1438/2	(přípojky	
pro	nemovitost	č.p.	296	v	ulici	 
Za	Mostem;

Zastupitelstvo	města	 vzalo	 na	
vědomí:
•	 smlouvu	 o	 nájmu	 části	 po-
zemku	 ve	 vlastnictví	 města	
parc.	 č.	 3	 (za	 kostelem)	 
o	výměře	15	m2	za	roční	nájené	
300,-	Kč;
Celý	zápis	z	jednání	zastupitel-
stva	města	je	uložen	k	nahléd-
nutí	na	městském	úřadu.

Karel Dvořák

Informace z 26. veřejného zasedání zastupitelstva města
Zasedání	se	konalo	ve	čtvrtek	
22.	června	2017	od	19	hodin	v	
zasedací	síni	MěÚ	v	Nové	Včel-
nici.	Přítomno	bylo	9	zastupi-
telů,	 z	 veřejnosti	 3	 občané.	
Po	 schválení	 programu,	
zapisovatelky	 a	 ověřovatelů	
zápisu	 zastupitelstvo	 města	
schválilo:
•	 dodatek	č.	2	smlouvy	o	dílo	
na rekonstrukci ulice Riegero-
va,	 kterým	 se	 navyšuje	 cena	
díla	 z	 důvodu	 víceprací	 z	 pů-
vodní	 částky	 10	 848	 026,-	 Kč	
na	11	671	850,-	Kč;
•	 smlouvu	o	smlouvě	budou-
cí	 o	 zřízení	 věcného	břemene	
–	 umístění	 kabelové	 přípojky	
NN	do	pozemku	ve	vlastnictví	
města	parc.	č.	235/7	za	jedno-
rázovou	úhradu	3	600,-		Kč	(no-
vostavba	rodinného	domku	ve	

Štítného	ulici);
•	 poskytnutí	 individuální	
dotace	 ve	 výši	 25	 000,-	 Kč	
oddílu	kopané	TJ	Nová	Včelni-
ce	 na	 financování	 rozhodčích	
fotbalových	utkání	mužů;
•	 rozpočtové	 opatření	 č.	
4/2017	(zveřejněno	na	úřední	
desce);
•	 smlouvu	o	zřízení	služebnos-
ti	inženýrské	sítě	–	prodloužení	
plynovodního	 řadu	 k	 průmy-
slové	 zóně	 přes	 pozemek	 ve	
vlastnictví	JHMD,	za	zřízení	slu-
žebnosti	 (věcného	 břemene)	
město	uhradí	12	100,-	Kč;
•	 slevu	 na	 nájemném	 za	
pronájem	 objektu	 Athéna	 za	
rok	 2017	 Bc.	 Lence	 Kollarové	
ve	 výši	 44	 000,-	 Kč	 z	 důvodu	
omezení	 možností	 pronájmu	
v	 souvislosti	 s	 rekonstrukcí	

povrchu	 tartanové	 dráhy	 
v	měsíci	dubnu;
•	 smlouvu	o	smlouvě	budou-
cí	 o	 zřízení	 služebnosti	 inže-
nýrské	sítě	a	smlouvu	o	právu	
provést	 stavbu	 „Příjezdová	
komunikace	 do	 průmyslové	
zóny“.	Obě	smlouvy	jsou	uza-
vřeny	 s	 Jihočeským	 krajem	
jako	 vlastníkem	 komunikace	
v	Nádražní	ulici,	na	kterou	se	
bude	komunikace	z	průmyslo-
vé	zóny	napojovat;
•	 smlouvu	 o	 poskytnutí	 ne-
investiční	 dotace	 Jihočeského	
kraje	ve	výši	6	150,-	Kč	na	finan-
cování	zajištění	akceschopnosti	
jednotky	 Sboru	 dobrovolných	
hasičů	Nová	Včelnice;
Zastupitelstvo	města	vzalo	na	
vědomí:
•	 dohodu	o	ukončení	smlouvy	 

o	 nájmu	 bytu	 č.	 7	 Za	 Kozlov-
kou	517	ke	dni	30.	6.	2017	(pe-
čovatelské	domky);
Celý	 zápis	 z	 jednání	 zastupi-
telstva	města	 je	uložen	k	na-
hlédnutí	na	městském	úřadu.

 Karel Dvořák

Upozornění
Rozptyl	 zpopelněných	 ostatků	
může	provádět	pouze	provozo-
vatel	veřejného	pohřebiště.
Rozptyl	 zpopelněných	 ostatků	
je	 nutné	 předem	 sjednat	 na	
Městském	úřadu	Nová	Včelnice.	
Vstup	na	rozptylovou	loučku	je	
pro	veřejnost	zakázán.

Upozornění
V	pátek	7.	července	2017	bude	
Městský	 úřad	 v	 Nové	 Včelnici	
pro	veřejnost	uzavřen.

Poděkování
Děkujeme	 všem	 přátelům	 
a	známým	za	vyjádřenou	sou-
strast	a	květinové	dary	při	roz-
loučení	 s	 panem	 Ladislavem	
Vaňáskem,	 zejména	 místním	
dobrovolným	hasičům.	

manželka Zdena 
a dcery s rodinami

Zrušení spoje JHBUS
Upozorňujeme	 cestující	 ve-
řejnost	 na	 lince	 340911	 Jind-
řichův	Hradec	-	Nová	Včelnice	
-	Kamenice	nad	Lipou	-	Pelhři-
mov	-	Praha,	že	od	10.	6.	2017	
dochází	 ke	 zrušení	 této	 linky	 
v	celém	úseku.	Jedná	se	o	spoje	
1,3,5,7,2,4,6.	 LINKA	 340911	 
Z R U Š E N A!

Svozové dny pytlového tříděného odpadu:

SVOZ ZAČÍNÁ V 7 HODIN!

Upozornění:
-	 výpočet	 hodnocení	 sta-
noviště	 v	 systému	 PZNsO	 se	
provádí	 u	 zapojených	 domác-
ností	 v	 den	 svozu.	 Jednou	 za	
měsíc	se	vyhodnocuje	zapoje-
ní	 nových	 domácností,	 proto	 
u	nově	zapojených	domácností	
se	hodnocení	stanoviště	může	
zobrazit	až	po	delší	době.

-	 v	případě	zjištění	nesrovna-
lostí	 v	 hodnocení	 stanoviště	
se	obracejte	na	Lenku	Bierna-
tovou	(kontakt	viz	níže).
-	 na	 webových	 stránkách	
města	je	v	pravém	sloupci	zve-
řejněn	 kalendář	 svozu	 všech	
odpadů	 včetně	 pytlového	
svozu.

Lenka Biernatová 
Kontakt: 384 371 326

E-mail:lbiernatova@vcelnice.cz

Červenec
Po Út St Čt Pá So Ne
3 4 5 6 7 8 9
10 11 12 13 14 15 16
17 18 19 20 21 22 23
24 25 26 27 28 29 30
31 1 2 3 4 5 6

Srpen
Po Út St Čt Pá So Ne
31 1 2 3 4 5 6
7 8 9 10 11 12 13

14 15 16 17 18 19 20
21 22 23 24 25 26 27
28 29 30 31 1 2 3

Jak jsme na tom s odpady:
•	 ročně	vytvoříme	průměrně	530	tun	odpadů;
•	 z	toho	vytřídíme	necelých	18	%,	zbývajících	82	%	odpadů	končí	
na	skládce;

•	 dlouhodobý	cíl	je	vytřídit	70	%	odpadů;
•	 náklady	 na	 likvidaci	 odpadů	 trvale	 převyšují	 příjmy	 města	 
z	odpadového	hospodářství	a	rostou	mnohem	rychleji	(v	roce	
2012	to	bylo	300	tisíc	korun,	v	roce	2014	půl	milionu,	v	roce	
2015	celý	milion	a	vloni	skoro	tři	miliony	korun!);

•	 roční	náklady	na	likvidaci	tříděných	odpadů	převyšují	příjmy	 
z	třídění	průměrně	o	280	tisíc	korun.

Zdroj: dotazníky EKO-KOM 
a hlášení o produkci odpadů ISPOP za roky 2012 -2016
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Jaký	z	toho	lze	učinit	závěr:
•	 směsný	 komunální	 odpad	
tvoří	asi	z	poloviny	BIO	odpad	
z	 domácností;	 pokud	bychom	
jej	vytřídili,	snížilo	by	se	množ-
ství	skládkovaného	odpadu	na	
polovinu;
•	 likvidace	 domácího	 BIO	
odpadu	 je	 o	 třetinu	 levnější	
než	 jeho	 vyhození	 do	 popel-
nice	 na	 směsný	 komunální	
odpad,	 uložení	 na	 vlastní	
kompostárnu	 sníží	 náklady	 
o	další	třetinu,	zkompostování	
na	 místě	 vzniku	 v	 domácích	
kompostérech	 je	 téměř	 bez	
nákladů;
•	 náklady	 na	 třídění	 odpadů	
by	 měly	 být	 srovnatelné	 
s	 příjmy	 za	 třídění.	 Toho	 je	

možné	 dosáhnout	 třemi	 způ-
soby:	
1.	zvýšením	množství	vytřídě-
ných	odpadů	=	zvýšení	příjmů	
od	EKO-KOMu	a	z	prodeje	dru-
hotných	surovin,
2.	efektivnějším	 využíváním	

Vítání občánků 

Starosta Ing. Karel Dvořák přivítal 22. června 2017 nové občany Nové Včelnice 
Elišku Hurychovou, Daniela Tomi, Jana Konečného a Daniela Pícku.

nádob	 (sešlapání	 PET	 lahví	 
a	 krabic	 před	 vyhozením)	 =	
snížení	nákladů	na	třídění
3.	snižováním	 produkce	
odpadů	 (nekupujeme	 balené	
vody,	 nebereme	 letáky…)	 =	
nevznikají	žádné	náklady.	(Pyt-
lový	sběr	vytříděných	odpadů	
snižuje	náklady	asi	o	třetinu).
•	 náklady	 na	 likvidaci	 všech	
odpadů	by	měly	být	srovnatel-
né	s	příjmy	z	odpadového	hos-
podářství.	Toho	lze	dosáhnout	
dvěma	způsoby:	
1.	tříděním	=	snížení	poplatků	
za	svoz	a	skládkování	směsné-
ho	komunálního	odpadu,
2.	zvýšením	 poplatků	 za	
odpady.																			

Karel Dvořák

Dále byla přivítána Nella Vintrová 
a Jan Burda. Foto. Petr Černoch

Děti z mateřské školy – David Jinoch, Eliška Šuhájková, 
Marek Míchal, Eliška Zdeňková a Lukáš Zdeněk

Ohlédnutí za školním rokem 2016/2017
Další	 školní	 rok	 končí.	 Žáci	 
i	 učitelé	 se	 rozejdou	 na	 za-
sloužené	 prázdniny.	 Naši	
školu	opouští	24	vycházejících	
žáků.	 Chtěl	 bych	 jim	 popřát	
v	 dalším	 životě	 hodně	 štěstí	
a	 úspěchů.	 A	 protože	 konec	
školního	 roku	 je	 i	 obdobím	
hodnocení,	 přináším	 krátké	
ohlédnutí	 za	 tím,	 co	 nového	 
a	důležitého	se	událo.
•	 Naši	školu	v	uplynulém	škol-
ním	 roce	 navštěvovalo	 228	
žáků	 v	 10	 třídách,	 do	 školní	
družiny	 bylo	 přihlášeno	 79	
dětí	 a	 ke	 školnímu	 stravování	
210	žáků.
•	 V	 průběhu	 školního	 roku	
jsme	podali	dva	velké	projekty.	 

Jednak	 v	 rámci	 operačního	
programu	 OP	 VVV	 projekt	
zaměřený	 na	 další	 vzdělávání	
učitelů	 a	 na	 vytváření	 doučo-
vacích	 skupin	 pro	 žáky,	 kteří	
mají	 prospěchové	 problémy	 
a	 potřebují	 pomoci.	 Tato	
žádost	byla	 již	schválena	a	od	
1.	 2.	 2017	 probíhá	 realizace,	
která	 potrvá	 dva	 roky.	 Díky	
tomu	 obdržíme	 více	 jak	 500	
000	Kč.	Druhý	projekt	v	rámci	
operačního	 programu	 IROP	
je	 zaměřen	 na	 vybudování	
moderní	 učebny	 cizích	 jazyků	
a	 informatiky	 a	 na	 zajištění	
bezbariérovosti	 školy.	 Tento	
projekt	 zatím	 prochází	 schva-
lovacím	procesem.

•	 Nově	 jsme	 vybavili	 tři	
učebny.	 Učebnu	 výtvarné	
výchovy	 na	 1.	 stupni	 novým	
nábytkem	 a	 další	 dvě	 učebny	
novými	 interaktivními	 tabule-
mi	s	příslušenstvím.
•	 Do	 školní	 jídelny	 jsme	 za-
koupili	konvektomat	–	moder-
ní	zařízení	pro	přípravu	stravy	
v	provozech	závodního	stravo-
vání.
•	 Byla	provedena	rekonstruk-
ce	povrchu	školního	hřiště	na	
míčové	hry.	Položením	umělé-
ho	povrchu	se	mimo	jiné	zvýší	
bezpečnost	 dětí	 a	 zlepší	 se	 
i	využití	hřiště.

               Pokračování na str. 6 >
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> Pokračování ze str. 5
•	 V	 měsíci	 lednu	 proběhlo	
konkurzní	 řízení	 na	 nového	
ředitele	školy.	Starosta	města	
na	 základě	 doporučení	 kon-
kurzní	 komise	 jmenoval	 od	 
1.	8.	2017	do	funkce	ředitelky	
školy	paní	Mgr.	Hanu	Kubalá-
kovou.
•	 V	 průběhu	 roku	 došlo	 ke	
dvěma	personálním	změnám.	
Na	 mateřskou	 dovolenou	
odešly	 paní	 učitelky	 Lenka	
Novotná	 a	 Věra	 Sokolová.	
Nově	na	školu	nastoupily	Mi-
chaela	 Přibylová	 a	 Kristýna	
Tejčková.
•	 Ke	Dni	učitelů	proběhlo	tra-
diční	 setkání	 bývalých	 peda-
gogických	pracovníků	školy.
•	 Uskutečnily	 se	 dva	 celo-
školní	 projekty	 zaměřené	
mimo	 jiné	 na	 dopravní	 vý-
chovu	a	 výchovu	k	myšlení	 v	
evropských	a	globálních	sou-
vislostech.
•	 Proběhl	zápis	do	budoucích	
prvních	 tříd.	 Tentokrát	 nově	
až	 v	 měsíci	 dubnu.	 Z	 dosa-
vadních	 výsledků	 vyplývá,	 že	
by	nám	v	září	mělo	nastoupit	 
27	prvňáčků.	
•	 Jako	 každý	 rok	 se	 uskuteč-
nil	lyžařský	výcvik	žáků	7.	roč-
níku	v	Krkonoších	a	plavecký	
výcvik	 žáků	 3.	 a	 4.	 ročníku	 
v	Jindřichově	Hradci.
•	 Nové	 celostátní	 a	 povinné	
přijímací	 zkoušky	 z	 českého	
jazyka	 a	 matematiky	 na	 ma-
turitní	 obory	 naše	 žáky	 ne-
zaskočily.	 Všichni	 byli	 přijati	
v	 1.	 kole	 na	 zvolené	 obory.	
Gratulujeme.	 Aby	 problém	
nebyl	ani	v	následujícím	roce,	
zájemce	z	řad	žáků	současné	
osmé	 třídy	 jsme	 zařadili	 do	

programu	Trénink	na	přijímací	 
zkoušky,	 který	 organizuje	
společnost	SCIO	a	 ve	kterém	
žáci	 řešili	 odpovídající	 úkoly	 
a	ověřili	si	tak	své	schopnosti.
•	 Pokračovaly	projekty	Mléko	
do	škol	a	Ovoce	a	zelenina	do	
škol,	které	dotuje	stát	a	které	
by	snad	od	příštího	roku	měly	
mít	 ještě	 větší	 finanční	 pod-
poru.
•	 Výuka	 byla	 doplněna	 
o	 řadu	 zajímavých	 vzděláva-
cích	 a	 výchovných	 programů	 
a	 akcí.	 Mimo	 jiné	 se	 jednalo	
například	o	projekce	o	Brazílii	
a	Borneu,	exkurzi	do	prostor	
České	televize	v	Praze,	o	diva-
delní	 představení	 v	 Českých	
Budějovicích	 a	 v	 Praze,	 ná-
vštěvu	 Planetária	 v	 Českých	
Budějovicích,	 exkurze	 do	
Jaderné	 elektrárny	 Temelín	
nebo	 do	 technického	 centra	
Alternátor	v	Třebíči,	návštěvy	
keramické	 dílny	 v	 Děbolíně,	
programy	 zaměřené	 na	 eko-
logickou	výchovu	a	další.	Po-
slední	 větší	 mimoškolní	 akcí	
je	 zájezd	 do	 Anglie,	 kterého	
se	účastní	zájemci	z	řad	žáků	 
8.	a	9.	třídy.
•	 I	v	uplynulém	školním	roce	
se	 konala	 řada	 školních	 sou-
těží,	 kde	 se	 naši	 žáci	 určitě	
neztratili.	 Marek	 Strnad	 
z	 9.	 A	 třídy	 vyhrál	 okresní	
kolo	 matematické	 olympiády	
a	 byl	 čtvrtý	 v	 okresním	 kole	
olympiády	 v	 českém	 jazyce.	
Natálie	Vašková	z	9.	A	vyhrála	
jazykovou	 soutěž	 organizo-
vanou	OA	 TGM	 v	 Jindřichově	
Hradci,	 David	Havlíček	 z	 6.	 A	
obsadil	třetí	místo	v	okresním	
kole	 zeměpisné	 olympiády.	
Velkou	radost	nám	dělali	opět	

naši	sportovci.	Chlapci	6.	–	8.	
ročníku	vyhráli	okrskové	kolo	
v	 halové	 kopané,	 v	 okres-
ním	 kole	 obsadili	 2.	 místo	 
a	 v	 krajském	 kole	 3.	 místo. 
V	 okresním	 kole	 ve	 volejba-
lu	 obsadili	 chlapci	 1.	 místo	
a	 děvčata	 2.	 místo.	 Velmi	
úspěšní	byli	naši	atleti.	Starší	
děvčata	 a	 mladší	 chlapci	
vyhráli	 okresní	 kolo	 Poháru	
rozhlasu,	v	krajském	kole	byla	
naše	 děvčata	 opět	 nejlepší,	
mladší	 chlapci	 pak	 obsadili	 
3.	místo.	 Všem	našim	úspěš-
ným	 žákům	 děkujeme	 za	
vzornou	 reprezentaci	 školy	 
a	města.
•	 V	 průběhu	 školního	 roku	
jsme	obdrželi	dva	sponzorské	
dary.	 Od	 firmy	 2ES	 spol.r.o.	
prostřednictvím	 pana	 Starky	
finanční	dar	ve	výši	15	000	Kč	
a	od	pana	 Ing.	Salavy	finanč-
ní	 dar	 ve	 výši	 4000	 Kč.	 Obě	
částky	byly	a	nebo	budou	po-
užity	 na	 financování	 akcí	 pro	
děti.	Děkujeme.
•	 Všechny	 události	 v	 životě	
školy	 nebyly	 bohužel	 jenom	
radostné.	 Na	 začátku	 května	
přišla	 velmi	 smutná	 zpráva.	
Ve	 věku	 80	 let	 zemřel	 bývalý	
učitel	 a	 dlouholetý	 ředitel	
školy	Josef	Jelínek.
Tolik	 tedy	 stručný	 přehled.	
Podrobněji	 jsme	 o	 všech	 dů-
ležitých	 akcích	 informovali	
čtenáře	 Novovčelnického	
zpravodaje	 průběžně	 během	
roku.
Vzhledem	 k	 tomu,	 že	 po	 de-
vatenácti	 letech	 odcházím	 
z	 funkce	 ředitele	 a	 po	 39	
letech	 působení	 i	 ze	 zdejší	
školy,	 chtěl	 bych	 závěrem	
všem	 spolupracovníkům,	

dětem,	 rodičům,	 zřizovateli,	
školské	 radě	 a	 rodičovskému	
sdružení	 poděkovat	 za	 spo-
lupráci	 a	 za	 vše	 pozitivní,	 co	
pro	naši	školu	vykonali.	Všem	
žákům	 a	 zaměstnancům	
školy	 přeji	 pěkné	 prázdniny	 
a	klidnou	dovolenou.	Novému	
vedení	školy	pak	přeji	zvídavé	
žáky,	 spokojené	 rodiče,	 spo-
lehlivé	zaměstnance	a	úspěš-
nou	realizaci	svých	záměrů.

Jaromír Hrbek
ředitel školy

Den dětí  na ZŠ 
V	 pátek	 2.	 června	 proběhl	 na	
prvním	 stupni	 ZŠ	 Den	 dětí.	
Veškerou	 organizaci	 jsme	 za-
jistili	my,	žáci	5.	třídy,	s	pomocí	
třídní	učitelky.	 	Připravili	 jsme	
7	 skvěle	 fungujících	 stanovišť	
(skákání	 v	 pytli,	 na	 šviha-
dle,	 přenášení	 vody,	 házení	
míčkem	na	cíl	atd.).	Děti	první-
ho	stupně	vytvořily	celkem	18	
družstev.	Na	každém	stanoviš-
ti	se	všichni	snažili	získat	plný	
počet	 bodů,	 aby	 zvítězili.	 Na	
většině	 stanovišť	 šlo	 o	 týmo-

vou	práci	a	přesnost.	90%	dětí	
si	 zasloužilo	 velkou	 pochvalu	 
a	zbylých	10%	to	bohužel	skoro	
nezajímalo.	 Na	 konci	 celého	
sportovního	 dopoledne	 a	 po	
sklizení	 stanovišť	 jsme	 vyhlá-
sili	 první	 tři	 vítězná	 družstva,	
která	 dostala	 odměny	 –	 slad-
kosti	a	velký	potlesk.	Za	celou	
naši	 třídu	 musíme	 napsat,	 
že	nás	to	všechny	moc	bavilo.

Drsná čtyřka: Jakub Strnad, 
Marek Starka, Anna Hanzlová 

a Marta Davidová.
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Deváťáci 
V	letošním	roce	opouští	devátou	třídu	základní	školy	v	Nové	Včelnici	celkem	22	žáků.	Končí	 jim	
období	povinné	školní	docházky	a	jejich	kroky	je	nyní	zavedou	tam,	kam	si	sami	přejí.	Třídní	učitel-
ka,	kterou	je	Drahomíra	Šímová,	nám	o	svých	žácích	sdělila	pár	slov.

Jak dlouho jste tuto třídu 
vedla?
Dostala	 jsem	 tuto	 třídu	 před	
koncem	 dubna	 po	 paní	 uči-
telce	 Kubalákové.	 Zrovna	 byli	 
v	páté	třídě.

Zažívala jste s nimi více ra-
dostí nebo starostí?
Prvně	 starosti,	 a	 když	 jsem	si	
je	 přetvořila	 k	 obrazu	 svému,	
tak	jen	radosti.

Byla třída něčím výjimečná?
Ano,	to	tedy	byla.	Drží	při	sobě,	
strašně.	 Všechno	 co	 se	 jim	
řekne,	tak	splní.	Jsou	férový.

A	co	o	sobě	prozradili	samotní	
žáci?

Berounská Zuzana
Byla tvá devítiletá cesta ve 
škole snadná nebo spíše 
trnitá, na co budeš nejraději 
vzpomínat?
Tak	jako	docela	si	myslím,	že	to	
pro	mě	nebylo	složité,	že	jsem	
ve	 škole	 problémy	 neměla,	 
s	učiteli	jsem	vycházela	dobře.	
Budu	hodně	vzpomínat	na	ten	
náš	 kolektiv,	 který	 byl	 skvělý,	
drželi	 jsme	 všichni	 dost	 při	
sobě.

Myslíš si, že by se budoucí 
prvňáčci měli do školy těšit, 
co bys jim do začátku pora-
dila?
Myslím,	 že	 by	 se	 určitě	 měli	
těšit.	 Možná	 se	 jim	 nejdřív	
nebude	 moct	 chtít,	 ale	 pak	
uvidí,	že	když	budou	držet	při	

sobě,	 budou	 mít	 spoustu	 ka-
marádů	a	bude	se	jim	ve	škole	
určitě	líbit.

Holický Šimon
Chce se ti odejít ze základní 
školy, a na co se teď nejvíce 
těšíš?
Chce	 se	mi	 odejít.	 A	 nejvíc	 se	
těším	na	první	dny	na	střední	
škole.

Na jakou školu se chystáš?
Na	gymnázium	do	Pelhřimova.

Klimeš Tomáš
Co pro tebe bylo na ZŠ pří-
jemné a co naopak nepří-
jemné?
Nepříjemné…	 ani	 nevím.	 A	
Příjemné	 –	 náš	 spolek	 třídy	 a	
většina	učitelů.

Kam půjdeš na školu? Těšíš 
se tam?
Jdu	na	opraváře	zemědělských	
strojů	 do	 Pelhřimova	 a	 těším	
se	tam	hodně.

Kolářová Helena
Máš strach z nového kolekti-
vu nebo se naopak na nové 
tváře těšíš?
Mám	 spíš	 strach,	 protože	
takový	 dobrý	 kolektiv	 asi	
nikde	nenajdu,	takže	se	hodně	
bojím,	ale	zároveň	se	i	těším.	

Jaké máš plány na prázdniny?
Budu	na	brigádě	v	Jindřichově	
Hradci	 prodávat	 oblečení	 a	
také	si	budu	užívat	léta.

Kopáčková Veronika
Myslíš, že se ti bude po spo-
lužácích stýskat?
Určitě	se	mi	bude	stýskat,	pro-
tože	 to	 je	 fakt	 super	 kolektiv,	
který	jak	řekla	Helča	asi	nikde	
nenajdu.

Tak jaká ta třída vlastně 
byla?
Prostě	super,	byli	jsme	všichni	
skvělá	parta	a	vždycky	jsme	se	
na	všem	společně	domluvili.

Krouzová Eliška
Jsi ráda, že žiješ tady? 
Jsem,	 protože	 jsem	 tu	 našla	
hrozně	 fajn	 lidi	a	vůbec	si	ne-
dokážu	představit,	že	bych	žila	
někde	jinde.

Čeho bys chtěla v životě do-
sáhnout?
Mám	nějaké	představy.	Chtěla	
bych	mít	dobrou	práci	a	mým	
snem	 je	 můj	 největší	 koníček	
–	 závody	 na	 koních.	 Chtěla	
bych	 závodit,	 ne	 tady,	 ale	 v	
cizině,	protože	tam	to	má	jinou	
úroveň.

Kundrátová Ilona
Uměla by sis poradit v životě 
bez mobilu a počítače?
V	dnešní	době	už	je	to	těžší,	já	
osobně	si	to	asi	neumím	před-
stavit.

Víme o tobě, že hodně spor-
tuješ, kdyby sis měla vybrat 
mezi sportem a počítačem, 
co by vyhrálo?
To	 je	 těžké.	 Tak	 asi	 ten	 sport,	

ale	nevím,	je	to	těžké	se	takhle	
rozhodnout,	 ráda	 bych	 to	 asi	
spojila	dohromady.

Nedbalová Natálie
Co bys nejvíce ocenila na 
učitelích?
Že	 se	 nás	 snaží	 něco	 naučit,	
věnují	se	nám	někdy	více,	než	
musí	a	 tráví	 s	námi	více	času,	
než	jim	zaplatí.

A co ti na nich naopak vadí?
Někdy	 mi	 prostě	 vadí,	 když	
někoho	 upřednostňují	 a	
někoho	zatracují,	třeba	jenom	
kvůli	 pomluvě.	 Je	 to	 prostě	
vidět,	že	jim	někdo	vadí.

Potocká Natálie
Který předmět si měla nej-
raději. 
Můj	oblíbený	předmět	 je	ang-
ličtina.

Jaké si měla dojmy z přijíma-

cích zkoušek?
Z	 přijímaček	 jsem	 měla	 smí-
šené	pocity,	dělala	 jsem	 je	na	
dvě	gymnázia	a	bylo	to	rozdíl-
né.	 Největší	 strach	 jsem	měla	 
z	matiky.	V	Pelhřimově	byla	jed-
nodušší	čeština	a	v	Jindřichově	
Hradci	zase	matematika.

Raušová Simona
Jak si budeš užívat nadchá-
zejícího volna? 
Volna	 si	 budu	 užívat	 hodně,	
chtěla	bych	i	hodně	trénovat	a	
v	srpnu	půjdu	na	brigádu.

Co se ti vybaví, když se řekne 
1. září?
Strach	z	toho,	že	nezapadnu	do	
nového	kolektivu.	Těším	se	na	
jednu	stranu,	že	poznám	nové	
lidi,	 ale	 zároveň	 je	 tu	 strach	z	
toho	 co	 bude.	 Budu	 bydlet	 u	
sestry,	tak	na	to	se	také	těším.

Smrček Pavel

Chtěl bys ještě jeden rok na 
základní škole nebo už si na-
dšený, že odcházíš na jinou 
školu?
Chtěl	 bych	 určitě	 ještě	 jeden	
rok.	 Chtěl	 bych	 být	 v	 tomhle	
kolektivu.

Na jakou školu odcházíš?
Na	 informační	 technologie	do	
Jindřichova	Hradce.

Strnad Marek
Víme o tobě, že si výtečný 
sportovec, co tě nejvíce baví, 
když zrovna neběháš? 
Zajímavá	 otázka.	 Můj	 den	 se	
skládá	 ze	 školy,	 10	 minut	 od-
počinku	a	tréninku.	Když	přijdu	
domu,	 tak	 jsem	docela	unave-
ný,	takže	už	nic	moc	nedělám.	
Jinak	 rád	 cestuju,	 chodím	 ven	
s	kamarády,	 i	když	 teď	to	moc	
nestíhám,	 jezdím	 s	 Adamem	
do	Kaštánku	na	kafe	atak.
              Pokračování na str. 10 >
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> Pokračování ze str. 9
Co pro tebe znamená víc, 
škola nebo sport?
To	 je	 těžké	 odpovědět.	 Určitě	
mám	 radši	 sport,	 učení	 zatím	
řeším	tak	po	nocích.	Ale	vím,	že	
vzdělání	 je	 určitě	 důležité,	 že	
se	 teď	 budu	muset	 začít	 učit,	
tak	z	toho	mám	trochu	strach.	
Je	 to	 poměr	 tak	 60	 (sport)	 na	
40	 (škola).	 Vzděláním	 bych	 se	
chtěl	dostat	ke	sportu.

Studený David
Je pro tebe škola zábavná 
nebo spíš nuda? 
No	 tak	 v	 něčem	 je	 zábavná	 
a	 v	 něčem	 ne.	 Třeba	 tělocvik	
a	 informatika	 mě	 baví,	 takže	
jsou	zábavné.

Co bys ve škole změnil, 
kdyby to šlo?
Nevím,	asi	bych	nic	neměnil.

Svobodová Veronika
Pomalu opouštíte společné 
hnízdo, jaký je to pocit? 
Je	 mi	 smutno,	 že	 opustím	
dobré	kamarády.	Těším	se,	že	
budu	mít	na	střední	škole	nové	
kamarády,	 ale	 hlavně	 bych	 si	
chtěla	udržet	ty,	co	mám	tady.

Myslíš si, že budete ostatním 
na základní škole chybět?
Já	si	myslím,	že	jo.	Máme	tady	
s	 učiteli	 dobrý	 vztah,	 takže	 si	
myslím,	že	chybět	budeme.

Štefl Adam
Které hodiny pro tebe byly 
nejzajímavější? 
Fyzika	 a	 dějepis.	 Mě	 to	
prostě	 bavilo,	 protože	 jsme	
měli	 dobrou	 učitelku	 a	 tak.	 

(všichni	se	smáli)

Co nejraději děláš o přestáv-
kách?
Bavím	se	se	spolužákama.
Do	 toho	 se	 vložila	 třídní	 uči-
telka:	 “No,	 jen	 se	 přiznej,	 co	
děláš.“	 Opět	 se	 všichni	 začali	
smát	a	spolužáka	„napráskali“,	
že	 zavírá	 děvčata	 na	 pánské	
záchodky.

Tůmová Nikola
Máš pocit, že ses za těch 
devět let naučila něco zají-
mavého? 
No,	 naučila	 jsem	 se	 ve	 škole	
spoustu	 věcí,	 od	 učení	 až	 po	
základy	chování.

Budou ti chybět zdejší učite-
lé a spolužáci?
Spolužáci	 rozhodně	 víc	 než	
učitelé,	 ale	 ti	 mi	 budou	 také	
chybět,	 i	 když	 spolužáci	
prostě	víc.	Možná	už	na	střed-
ní	 pedagogické	 škole	 v	 Pra-
chaticích	 nenajdu	 tak	 dobrý	

kolektiv,	jako	tady.

Vašková Natálie
Myslíš si, že je škola důležitá? 
Je	určitě	důležitá.

Je lehčí chodit do školy nebo 
do práce?
Nevím,	tak	když	někoho	bude	
práce	 bavit,	 tak	 je	 asi	 těžší	
chodit	do	školy.

A ty se do práce těšíš?
No,	jo.

Vetýšková Tereza
Dostala ses na školu, na 
kterou si chtěla? 
Chtěla	 jsem	 jít	 původně	 do	
Prachatic	 na	 pedagogickou,	
ale	tam	jsem	se	nedostala,	ale	
pak	jsem	byla	ráda,	že	jsem	se	
dostala	 na	 sociální	 školu	 do	
Jihlavy.

Čím bys udělala největší 
radost rodičům nebo praro-
dičům?

Doufám,	 že	 bych	 jim	 udělala	
radost	 tím,	 že	 dělám,	 co	 chci,	
co	mě	baví,	a	že	mám	potěšení	
z	toho,	co	dělám.	

Na	 závěr	 jedna	 otázka	 pro	
celou	třídu

Jaká byla vaše paní učitelka?
Nejlepšííííí.

Rozhovor probíhal netradičně  
v obřadní síni městského úřadu 
a musíme říci, že třída byla 
opravdu skvělá. Z žáků vyzařo-
vala neuvěřitelná pohoda, byli 
velice vstřícní, slušní a ochotně 
odpovídali na všechny dotazy. Při 
samotném zpovídání některým  
z nich, ukápla i slzička. Bylo vidět, 
že kolektiv mají opravdu dobrý  

a své třídní učitelce po ukončení 
rozhovoru zatleskali. Bylo to 
opravdu moc pěkné.
Při rozhovoru chyběla tři děvčata 
– Doležalová Nikol, Jarošová Kris-
týna a Vlasáková Natálie.
Děkujeme za rozhovor a přejeme 
všem hodně štěstí v novém rozletu.

Nebeská Pavlína 
a Davidová Marie

Fotoreportáž – Dětský den SRPŠ
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kdy	ukuchtili.	Nejlepší	tortilly	v	
mém	životě.	Když	jsme	dorazili	
do	Vimperku,	čekala	nás	ještě	
prohlídka	 nočního	 města.	
Procházka	městem	byla	velmi	
pěkná	a	náš	vedoucí	nás	pro-
vedl	nejzajímavějšími	a	nejvý-
znamnějšími	 místy	 a	 ukázal	
nám	 spoustu	 významných	 
a	v	 jistém	slova	smyslu	popu-
lárních	 budov.	 A	 vypadalo	 to	
zhruba	takhle:	„Tak	tady	dělají	
nejlepší	kebaby.	Ale	tady	to	ne-
stojí	moc	za	to.	A	kdybyste	tu	
někdy	byli,	 tak	 sem	určitě	 za-
jděte“	a	podobně.	V	klubovně	
jsme	 ani	 nepomysleli	 na	 hlad	 
a	 rovnou	 se	 pustili	 do	 hraní	
naší	 rozehrané	 hry	 z	 před-
chozího	 dne.	 V	 neděli	 ráno	
jsme	uklidili,	udělali	si	 jídlo	na	
cestu	 a	 k	 snídani	 měli	 pala-
činky.	 Cesta	 domů	 byla	 velmi	
podobná	té	první,	až	na	malou	
změnu	–	jeli	 jsme	autobusem.	
Opět	sami,	tentokrát	s	přestu-

pem	 v	 Českých	 Budějovicích.	
Byl	to	velmi	krásný	výlet.	Proto	
jsme	 se	 z	 něj	 rozhodli	 udělat	
tradici	 a	 na	 podzim	 ho	 zopa-
kovat.	Někam	výš.	Aby	to	byla	
opravdu	výzva!

Soňa Vaníčková – Vajíčko
1. skautský oddíl 

Gatlida Nová Včelnice
gatlida.skauting.cz

facebook.com/Gatlida

Horská výzva – skauti na Boubínu 
Už	 delší	 dobu	 jsme	 si	 říkali	 
s	naším	vedoucím,	který	bydlí	
ve	Vimperku,	že	bychom	mohli	
podniknout	 nějaký	 menší	
výšlap	 na	 nějakou	 tu	 „horu“.	 
A	protože	na	Šumavě	je	k	tomu	
skvělá	příležitost,	usnesli	jsme	
se,	 že	 to	 je	 výborný	 nápad.	
Když	jsme	tento	návrh	předlo-
žili	zbytku	naší	družiny,	všichni	
radostně	zajásali.	Tím	se	i	naše	
radost	 zvýšila,	 že	 vše	 klapne.	
To	 byl	 trochu	 předčasný	
závěr.	Bohužel	jsme	jeli	jen	tři.	
Ovšem	k	nejlepší	části	příprav	
bylo,	 že	 jsme	 vše	 plánovali	
sami.	 Jídlo	 (to	ovšem	není	nic	
neobvyklého),	dopravu	i	trasu	
výstupu.	Tak	tedy…
…V	pátek	19.	 května	odpoled-
ne	 jsme	 se	 vydali	 na	dlouhou	
cestu	 do	 Vimperku,	 počínaje	
srazem	 na	 vlakovém	 nádraží	 
v	 NV,	 kde	 jsme	 nastoupili	 na	
vlak	 do	 Jindřichova	 Hradce.	
Tam	 následoval	 přestup	 na	
vlak	 do	 Strakonic	 a	 odtud	
ještě	 jeden	 přestup	 a	 opět	
vlakem	přímo	do	cíle.	Vimperk	
–	 krásné	 město.	 Cesta	 nám,	
od	nástupu	na	úzkokolejku	až	
po	výstup	ve	Vimperku,	trvala	

zhruba	4	hodiny.	A	cestu	jsme	
museli	zvládnout	sami.	Vedou-
cí	čekal	až	na	konečné	stanici.	
Z	 vimperského	 nádraží	 naše	
cesta	 pokračovala	 do	 tamější	
skautské	 klubovny,	 kde	 jsme	
se	ubytovali,	navečeřeli	a	roze-
hráli	deskovou	hru.	
Následující	 den	 začal	 sní-
daní,	 kterou	 představovala	
ovesná	 kaše,	 a	 pokračoval	
balením	 důležitých	 věcí,	 bez	
kterých bychom byli sotva 
schopni	 tuto	 „štreku“	 zvlád-
nout.	 Šli	 jsme	dlouho,	 dlouho	
a	 opravdu	 dlouho,	 až	 jsme	
nakonec	 dorazili	 na	 celkem	
hezké	 místo	 s	 ohništěm,	 kde	

jsme	se	rozhodli	udělat	oběd.	
Uprostřed	 příprav	 nás	 ovšem	
vyrušila	 velmi	 (velmi,	 velmi,	
velmi)	 „milá“	 paní,	 která	 nás	
okamžitě	 vyhodila.	 Tak	 jsme	
pokračovali	až	na	Boubín,	kde	
jsme	 se	 spokojili	 s	 tatrankou,	
vylezli	 na	 rozhlednu	 a	 užasli	
nad	 krásou	 Šumavy.	 Cestou	
zpátky	 se	 konečně	 uskutečni-
la	 myšlenka	 uvařit	 oběd	 pod	
úžasným	 skalním	 převisem.	
Před	 začátkem	 vaření	 jsme	
ovšem	 museli	 ještě	 opustit	
CHKO,	čímž	se	již	takhle	odsu-
nutý	 oběd	 ještě	 posunul.	 Ale	 
i	přes	to,	že	to	byla	spíš	večeře,	
bylo	 to	 nejlepší	 jídlo,	 co	 jsme	

Světový den proti násilí na seniorech
Tento	 den	 si	 připomíná	 také	
Probační	a	mediační	služba	ČR	
(PMS),	 jejíž	poradny	pro	oběti	
pomáhají	 také	 obětem	 z	 řad	
seniorů.	
PMS	 ČR	 spolupracovala	 do	
konce	 dubna	 2017	 s	 celkem	
2088	 oběťmi	 trestných	 činů,	
z	 toho	 se	 101	 seniory.	 Cílem	
celosvětových	 akcí,	 které	 se	
budou	 konat	 při	 příležitosti	
Dne	proti	 násilí	 na	 seniorech,	
je	zvýšit	povědomí	o	palčivém	

tématu	 kriminality	 a	 násilí	
páchaného	 právě	 na	 věkově	
starších	osobách.	To	bývá	totiž	
veřejností	 často	 opomíjené	 
a	zůstává	v	mnoha	případech	
nohlášené	a	neřešené.
	 „V	 současné	 době	 dochází	
ke	 zvyšování	 počtu	 trestné	
činnosti	 páchané	 na	 osobách	
vyššího	 věku.	 Děje	 se	 tak	 
i	 v	 důsledku	 stárnutí	 české	
populace.	 V	 tomto	 směru	
vítáme,	 že	 novela	 zákona	 

o	obětech,	 která	 je	účinná	od	
dubna	 2017,	 rozšířila	 skupinu	
zvlášť	zranitelných	obětí	právě	
o	 osoby	 vysokého	 věku.	 Díky	
tomu	mají	senioři	širší	práva“,	
uvádí	 Radim	 Bureš,	 zástupce	
ředitelky	PMS.	
Probační	 a	 mediační	 služba	
pomáhá	 obětem	 trestných	
činů	 jak	 na	 svých	 střediscích	
v	 74	 okresních	 městech	 ČR,	
tak	 v	 55	 specializovaných	 
               Pokračování na str. 14 >
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> Pokračování ze str. 13
poradnách	 pro	 oběti.	 Obrátit	
se	na	ně	může	 každý,	 kdo	 se	
cítí	 být	 obětí	 trestného	 činu,	
nehledě	na	druh	činu	a	násle-
dek.	Poradny	fungují	naprosto	
bezplatně	 a	 anonymně	 a	 na-
bízejí	maximálně	šetrný	a	 in-
dividuální	 přístup,	 informace	 
o	právech	obětí,	 poradenství	
při	 vyrovnávání	 se	 s	 dopady	
trestného	 činu,	 doprovod	
důvěrníkem	 na	 Policii	 nebo	 
k	 soudu	 a	 v	 neposlední	 řadě	
i	 poradenství	 při	 žádosti	 
o	peněžitou	pomoc.	
V	 Jindřichově	 Hradci	 byla	
poradna	 otevřena	 v	 lednu	
letošního	 roku	a	 je	občanům	
k	 dispozici	 dvakrát	 v	 týdnu,	 
a	 to	 v	 pondělí	 a	 v	 pátek,	 kdy	
poradenské	 hodiny	 bez	 nut-
nosti	 objednání	 jsou	 mezi	
9:30	 –	 11	 hodinou	 dopolední	
a	v	odpoledních	hodinách	od	
12:30	 do	 14	 hodin.	 I	 mimo	
tyto	hodiny	je	však	možné	po-
radkyni	 Kamilu	 Zabranskou	
kontaktovat	 a	domluvit	 si	 in-
dividuální	schůzku,	a	to	na	te-
lefonu	727	836	070,	nebo	na	
e-mailové	 adrese	 zabranska.

pms@gmail.com.	
Senioři	 se	 nejčastěji	 stávají	
obětí	 násilné	 a	 majetkové	
kriminality.	Jedná	se	zejména	
o	 případy	 mezigeneračního	
násilí	 a	 nejrůznějších	 podvo-
dů.	„Starší	 lidé	se	často	stydí	
ohlásit	trestný	čin	kvůli	tomu,	
že	 jim	 ubližuje	 někdo	 blízký,	
nebo	 proto,	 že	 naletěli	 něja-
kému	podvodníkovi.	 V	 tomto	
ohledu	 jsou	 naši	 pracovníci	
vyškoleni	tak,	aby	téma	trest-
ného	 činu	 dokázali	 otevírat	
a vzniklou situaci pomohli 
řešit“,	doplňuje	Bureš.
Poradny	 pro	 oběti	 PMS	 
v	předchozích	letech	vyhleda-
lo	1500	osob	starších	60	let.
Senioři	 si	 do	 poraden	 více	
než	v	polovině	případů	chodí	
pro	 právní	 informace,	 často	

si	 totiž	 nejsou	 jisti	 svými	
právy	 a	 nevědí,	 jak	 svou	 si-
tuaci	 mohou	 právně	 řešit.	
Zároveň	 je	 pro	 ně	 důležitá	 i	
psychická	podpora	a	pomoc.	
„Většinou	 stačí	 i	 prosté	 vy-
slechnutí,	 přítomnost	 člově-
ka,	 který	 se	 o	 ně	 zajímá,	má	
na	ně	čas	a	chce	jim	pomoci,	
nicméně	 v	 závažnějších	 pří-
padech	dokážeme	zprostřed-
kovat	 i	 služby	 psychologa“,	
uzavírá	 Bureš.	 Ani	 nejlepší	
poradce	 však	 nedokáže	 pro	
seniory	suplovat	funkci	rodiny	 
a	zájem	nejbližších.	
Poradny	 fungují	 v	 rámci	
projektu	 „Proč	 zrovna	 já?	 II“.	
Projekt	 je	 spolufinancován	 
z	 Evropského	 sociálního	
fondu	 a	 státního	 rozpočtu	
ČR.

Volnočasové aktivity  - máte volný čas?

HLEDÁME (zatím marně ….?):
Mariášový	spolek	TETA		MACU-
ROVA		v	Nové	Včelnici	usilovně	
hledá	 možného	 spoluhráče	 
k	pravidelným	schůzkám	dva-
krát	týdně	(Pá,	Ne).

Nabízíme	 korektní	 prostředí,	
slušný	profit	 i	zábavu	a	 týden	
dovolené	navíc!	Adepti,	prosím	
hlaste	 se	na	 tel.	 725	077	165,	
nebo	 osobně	 v	 hrací	 večery	 
v	hotelu	Šroubek.																					fr.

Úspěšní atleti 
Ve	čtvrtek	15.	června	přivítalo	vedení	města	na	městském	úřadu	v	Nové	Včelnici	zástupce	atletické-
ho	oddílu	TJ,	aby	ocenilo	mimořádné	sportovní	a	také	trenérské	úspěchy,	které	již	dlouhodobě	vyka-
zují.	Pozváni	byli	trenéři	Urs	Gysel,	Marek	Strnad,	Miroslav	Zikmund	a	z	řad	sportovců	Zdeněk	Didek,	
Dominik	Gysel,	Marek	Krňanský,	Eva	Němcová,	Marek	Strnad,	Anička	Šímová	a	Johanka	Šímová.

Všem sportovcům byly položeny 
tři stejné otázky.
1. Které jsou tvé disciplíny?
2. Kdo a kdy tě přivedl k atle-
tice?
3. Co považuješ za svůj nej-

větší úspěch?

Zdeněk Didek
1.	Běh	na	800	m	a	400	m.
2.	Míra	Zikmund	asi	před	třemi	
lety.

3.	Že	jsem	se	dostal	na	halovou	
republiku	do	Ostravy,	kde	jsem	
byl	12.	na	800	m.

Dominik Gysel
1.	Tyčka	a	víceboj.

2.	Můj	táta	asi	před	6	lety.
3.	1.	 místo	 na	 halovém	 MR	 v	
tyčce	v	Praze.

Marek Krňanský
1.	Běh	na	60	m	a	150	m.
2.	Pan	Jelínek	asi	před	4	lety.
3.	Že	jsem	se	dostal	na	dětskou	
olympiádu	do	Brna.

Eva Němcová
1.	Sedmiboj	a	ty	hlavní	disciplí-
ny	 jsou	 dálka,	 výška	 a	 100	 m	
překážek.
2.	Asi	 paní	 Šprinclová	 na	 zá-
kladní	škole,	ale	byla	to	 i	moje	
vůle.
3.	Že	 jsem	se	několikrát	účast-
nila	MR	a	dětských	evropských	
her	v	atletice	v	Brně.

Marek Strnad
1.	Běh	na	800	m,	1500	m,	2000	
m	překážky	a	3000	m.
2.	Taťka	před	9	lety.
3.	Asi	celou	loňskou	sezónu.	2.	
místo	 na	 mezistátním	 utkání	
v	Trnavě	v	běhu	na	3	km	a	 tři	
tituly	MR.

Anna Šímová
1.	Běh	na	1500	m	a	3000	m.
2.	Holky	 Hrubcovy	 asi	 před	 8	
lety.
3.	Účast	 na	 několika	 MR	 a	 5.	
místo	na	dětských	evropských	
hrách	v	atletice.

Johana Šímová
1.	Běh	na	100	a	200	m	překážek	
a	dálka.
2.	Sestra	Anička	před	7	lety.

3.	Účast	2x	na	MR	a	na	olympi-
ádě	 dětí	 a	 mládeže,	 kde	 jsem	
byla	šestá	v	běhu	na	60	m	pře-
kážek.

Trenéři	 společně	 odpověděli	
na	tyto	dotazy.
V čem tkví tajemství úspě-
chu vašich svěřenců?
Mají	 dobré	 trenéry	 :o).	 Ale	
hlavní	 úspěch	 je	 v	 poctivém	
přístupu	 k	 tréninku	 a	 v	 dobré	
partě.

Jaké cíle plánujete do bu-
doucna?
Ty	nejvyšší.	 Chtěli	 bychom	za-
jistit	kladivářský	sektor	a	tyčku	
v	 hale.	 Hlavním	 cílem	 je	 však,	
aby	všichni	nadále	pokračovali	
a	vydrželi.									Pavlína Nebeská
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Fotbalový talent   
Kamenice má Sivoka, Včelni-
ce bude mít Holoubka?
David	 Holoubek,	 patnáctiletý	
fotbalista	 Nové	 Včelnice	 se	
úspěšně	 prosazuje	 v	 prvoli-
govém	mužstvu	Sparty	Praha.	
Byl	 nominován	 do	 ideální	
sestavy	 ročníku	 2016/2017	
Sparty	Praha,	kde	se	prezentu-
je	 jako	 jediný	 15letý	 zástupce	
jedenáctky	 sezóny.	 Tým	 byl	
sestaven	z	 fotbalistů	sparťan-
ské	 akademie,	 kteří	 v	 sezoně	
2016/2017	 na	 svých	 postech	
vyčnívali	a	významnou	měrou	
se	 zasadili	 o	 úspěch	 svých	
týmů.	Nová	Včelnice	by	určitě	
měla	vědět,	že	má	na	své	půdě	
velice	nadaného	a	úspěšného	
fotbalistu.	Jak	se	k	prvoligové-
mu	fotbalu	David	dostal,	nám	
poví	on	sám.

Kdy a kde si s fotbalem začal?
Do	 míče	 jsem	 začal	 kopat	 už	
když	 jsem	 se	 narodil,	 ale	 na	
první	 trénink	 v	 Nové	 Včelnici	
mě	 dovedla	 mamka,	 když	 mi	
bylo	pět	let.

Jak ses vlastně dostal až 
do Sparty a jak dlouho tam 
hraješ?
Jen	 v	 Nové	 Včelnici	 jsem	 hrál	
pět	 let,	 poté	 jsem	 jezdil	 na	
turnaje	 s	 Dynamem	 ČB.	 Pak	
byla	 v	 Jindřichově	 Hradci	 žá-
kovská	liga	a	hrál	jsem	tam	na	
střídavý	 start	 dvě	 sezóny.	 Na	
turnaji	za	FK	Jindřichův	Hradec	
mě	oslovilo	FC	MAS	Táborsko,	
kde	 jsem	 hrál	 taky	 dva	 roky.	
Na	začátku	roku	2016	mě	kon-
taktovala	AC	Sparta,	SK	Slavia	 
a	 Viktoria	 Plzeň.	 Dal	 jsem	
přednost	 Spartě,	 které	 od	

Včelnici.	Postup	do	KP	jim	moc	
přeju.

Cítíš se být více doma v Pra- 
ze nebo ve Včelnici?
I	když	trávím	více	času	v	Praze,	
tak	doma	jsem	ve	Včelnici.

Chodíš v Praze do školy, 
musel si přestoupit ze Včel-
nice, byl ten přechod pro 
tebe těžký?
Bral	 jsem	 to	 jako	nutnost,	 ale	
těžké	to	nebylo.

Je pro tebe důležitější škola 
nebo fotbal?
Asi	fotbal,	ale	uvědomuji	si,	že	
je	škola	taky	důležitá.

Co považuješ za svůj největ-
ší fotbalový úspěch?
Nemyslím	 si,	 že	 jsem	 dokázal	
něco	velkého,	ale	kdybych	měl	
vybrat,	 tak	 že	 jsem	 se	 dostal	
do	 ideální	 jedenáctky	 Sparty	
za	sezonu	2016/2017.

Čeho bys chtěl ve fotbale 

mala	fandím.	

Bydliště máš v Nové Včelni-
ci, ale fotbal hraješ v Praze, 
jak to děláš?
Přestoupil	 jsem	 do	 8	 třídy	 na	
ZŠ	Marjánka	v	Praze,	jsem	uby-
tovaný	na	internátě	a	domů	se	
dostanu	na	24	hodin	týdně.

Jsi velice mladý, musel ses 
hodně osamostatnit, neměl 

si s tím problém?
Do	 Sparty	 jsem	 nastoupil	 
v	 červenci	 2016	 a	 první	 dva	
týdny	tam	se	mnou	byl	někdo	
z	 rodiny	 a	 potom	 jsem	 to	 už	
zvládl	 všechno	 sám.	 Největší	
problém	 mi	 dělala	 doprava,	
kterou	jsem	tady	nikdy	neřešil.

Co doma, jak tu změnu vní-
mají tvoji rodiče?
Rodiče	o	tom	dlouho	přemýš-
leli,	ale	nechali	to	na	mě,	jak	se	
rozhodnu.

Na jakém postu hraješ? Je to 
tvoje přání nebo bys chtěl 
hrát něco jiného?
Hraju	 na	 postu	 středního	
ofenzivního	 záložníka	 a	 tento	
post	mi	vyhovuje.

Kdo je tvůj fotbalový vzor?
Můj	fotbalový	vzor	je	Neymar,	
protože	 je	 rychlej,	 technickej	 
a	nebojí	se	udělat	1	na	1.

Sleduješ, jak si vedou fotba-
listi v Nové Včelnici?
Ano,	 sleduju	 fotbal	 v	 Nové	

dosáhnout?
Chtěl	 bych	 se	 stát	 profesio-
nálním	fotbalistou	na	nejvyšší	
úrovni.

Jsi ve Spartě spokojený?
Ve	 Spartě	 jsem	 spokojený	 na	
100%	a	na	nic	 si	nemůžu	stě-
žovat.

Byl si nominovaný do je-
denáctky sezóny jako nej-

mladší hráč, co to pro tebe 
znamená?
Zatím	 můj	 největší	 fotbalový	
úspěch.

Chtěl bys sám něco dodat?
Určitě	 bych	 chtěl	 poděkovat	
rodině	 za	 veškerou	 podporu,	
protože	vím,	že	je	to	pro	ně	ve	
všech	směrech	náročné.

Děkuji za rozhovor
Pavlína Nebeská

Fotbalisté Nové Včelnice ovládli 1.A třídu 
a postupují do krajského přeboru

Fotbalisté Nové Včelnice mají v současné době neuvěřitelnou formu. Dokázali vyhrát jihočeský Krajský 
pohár a v tomtéž týdnu rozhodli v utkání s Loko České Budějovice o postupu z I. A třídy do Krajského pře-
boru. Mluvilo se o historicky prvním postupu do kraje, ale Jihočeský fotbal ve svých análech dohledal, 
že Nová Včelnice před dlouhými 70 lety krajský přebor hrála. Znamená to tedy postup po neuvěřitelných  
70 letech. A Jak na postup hledí vítězné mužstvo? Odpoví trenér včelnického áčka Radek Vajda.

Věděli jste, že se v Nové Včel-
nici kdysi dávno před 70 lety 
hrál krajský přebor?
Zajímavé	 zjištění	 nebo	 spíše	
otázka.	 Pokud	 vím,	 tak	 nikdo	
koho	 znám	 z	 pamětníků,	 co	
dělají	 nebo	 dělali	 do	 včelnic-

kého	 fotbalu	 se	 o	 krajském	
fotbalu	 nikdy	 nezmínili.	 A	 asi	
není	 divu,	 protože	 mně	 je	 41	
let,	 takže	schází	dalších	30	 let	
do	 minulosti	 včelnického	 fot-
balu	a	v	té	době	nebyl	na	světě	
ani	můj	 otec,	 tak	mohu	 těžko	

odpovědět	na	tuto	otázku.	V	té	
době	se	Nová	Včelnice	jmeno-
vala	Nový	Etynk	a	nikdo	neví,	
jak	v	 té	době	byly	poskládány	
soutěže.	 Z	 novodobé	 historie	
víme,	že	se	tu	hrála	1.	A	třída,	
              Pokračování na str. 18 >
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ale	to	zas	nebyly	1.	B	třídy	a	ka-
ždopádně	 my	 to	 považujeme	
za	 historický	 úspěch	 a	 stejně	
jsme	 to	 cítili	 i	 s	 postupem	do	 
1.	A	třídy	v	loňské	sezóně.

Když jste v loňském roce 
úspěšně postoupili z I. B 
třídy, nechal se pan sta-
rosta slyšet, že pokud 
postoupíte tento rok do 
kraje, bude se pro vás točit 
prase. Počítal někdo z vás  
s tím, že k tomu může oprav-
du dojít?
To	 je	 pravda	 a	 přesně	 si	 jeho	
slova	 pamatujeme	 :o).	 Děku-
jeme,	 starosto	 za	 částečnou	
motivaci.	A	jestli	jsme	počítali	s	
postupem?	Já	jako	trenér	jsem	
to	tušil,	že	to	kluci	mohou	doká-
zat.	Před	námi	se	stejný	kousek	
povedl	 Ševětínu,	 který	 měl	
starší	kádr,	a	my	 jsme	mu	byli	
vždy	 vyrovnaným	 soupeřem,	
a	 tady	 ta	myšlenka	na	postup	
asi	poprvé	v	mé	hlavě	vznikla.	
Po	polovině	soutěže	jsem	si	byl	
100%	jist,	že	to	dokážeme,	tím	
jsem	se	nikde	netajil.

Takže prase bude, už máte 
dohodnutý termín?
Na	 prasátko	 se	 těšíme,	 to	 je	
jasný.	 A	 věříme,	 že	 zajdou	 
i	 někteří	 zastupitelé	 v	 čele	 se	
starostou	a	společně	s	fanouš-
ky	 si	 to	 užijeme.	 A	 termín	 je	 
1.	července.

Dokázali jste vyhrát jihočes-
ký Krajský pohár, kde jste 
ve finále dvakrát suverénně 
přehráli Planou pokaždé  
s výsledkem 4:0 a ten samý 
týden jste rozhodli o postu-
pu do Krajského přeboru. 
Myslíte, že vám byly naklo-
něny hvězdy? Čím to je, že se 
vám tak daří?

Nejenom	2x	 s	 Planou	 4:0,	 ale	
i	 další	 dva	 zápasy	 –	 první	 s	
Meteorem	Tábor	asi	7:1	a	 ten	
druhý	s	ambiciózním	Lomem	u	
Tábora,	který	vyhrál	1.	B	třídu	
a	postupuje	do	1.	A	 třídy.	Ten	
jsme	 porazili	 na	 jejich	 stadio-
nu	3:2.	Tyto	všechny	zápasy	se	
hrály	v	 týdnu,	vždy	ve	středu,	
tak	 bylo	 složitější	 se	 k	 těmto	
utkáním	 sejít.	 To	 ukazuje	 na	

to,	 že	máme	kvalitní	mužstvo	
i	 na	 „lavičce“.,	 klobouk	 dolů	
před	 hochy,	 kteří	 většinou	 
v	 mistrovských	 zápasech	
povětšinou	 střídají.	 A	 hvězdy	
k	 nám	 určitě	 nakloněny	 roz-
hodně	 nebyly,	 tedy	 příznivě.	
Ovládli	 jsme	 sice	 pohár,	 ale	
neovládli	 jsme	 mistrovské	
zápasy	ve	Větřní	4:4,	v	J.	Hradci	
1:1	 a	 zápas	 na	 Slávii	 ČB	 2:2,	
kdy	 jsme	 v	 88	 minutě	 přišli	 
o	 postup,	 když	 soupeř	 vyrov-
nal.	Ale	kluci	to	nakonec	zvlád-
li	 díky	 skvělé	 partě	 a	 touze	 
po	postupu.

Co pro vás samotný postup 
do kraje znamená?
Výzvu	 se	 porovnat	 s	 těmi	
nejlepšími	 v	 KRAJI.	 Získat	
další	 zkušenosti	 a	 udělat	
dobré	 jméno	 našemu	 městu.	
Chceme	 přitáhnout	 další	
fandy	a	hlavně	i	další	fotbalové	
naděje	 z	 řad	 těch	nejmenších	
žáčků!

Jak budete všechno zvládat 
po finanční stránce? Snažíte 
se shánět sponzory?

To	je	těžká	otázka,	rok	od	roku	
je	 to	 složitější.	 Alespoň	 takto	
to	vnímám	 já.	Problémy	s	do-
pravou	a	vybavením	a	vlastně	i	
se	zázemím,	tím	myslím	šatny.	
Na	druhou	stranu	musím	říct,	
že	 máme	 novou	 světelnou	
časomíru	od	Města	–	díky,	od	
FAČRu	 jsme	 dostali	 nějaké	
vybavení	 na	 tréninky.	 Hodně	
nám	vychází	vstříc	hotel	 Jelen	
–	 děkujeme	 Luci.	 Já	 bych	 si	
prostě	 přál	 neřešit	 cesťáky	 a	
poplatit	rozhodčí	a	mít	slušné	
vybavení	 na	 tréninky	 (míče	
atd.)	Smutné	je	i	to,	že	na	hřišti	
není	 jediná	 reklama	nějakého	
sponzora,	 prostě	 to	 musíme	

nějak	vyřešit,	vždyť	každých	14	
dní,	 co	 probíhá	 soutěž,	 chodí	
na	fotbal	v	průměru	180	–	200	
lidí,	momentálně	je	to	největší	
kulturní	akce	ve	městě!!

Pomáhají vám k lepším vý-
konům fanouškové?
Jednoznačně,	 nikdy	 a	 nikde	
jsem	 nezažil	 takové	 věrné	
fandy,	co	dokážou	dorazit	i	na	
zápasy	 do	 měst	 vzdálených	 
i	90	km!!!	A	to	v	takovém	počtu,	
že	 zostudí	 i	 fandy	 domácího	
mužstva.	 Děkujeme	 fanouš-
ci,	 společně	 to	 zvládneme	 
i	v	Krajském	přeboru.

Myslíte, že je v kraji nezkla-
mete?
Dáme	 do	 toho	 vše,	 máme	
mladý	 tým,	 určitě	 bude	 v	 KP	
nejmladší.	Chci,	aby	kluci	hráli	
střed	 tabulky,	 určitě	 na	 to	
mají	 svou	 kvalitu	 to	 dokázat	
a	 v	 Krajském	 přeboru	 uspět.	
Samotné	 udržení	 v	 soutěži	
budeme	považovat	za	úspěch!!

Zažíváte asi obrovskou eufo-
rii. Jaké byly oslavy?
To	 je	 spíše	otázka	pro	mladé.	
Co	 vím,	 tak	 si	 to	 maximálně	
užívají,	a	už	druhý	týden	slaví.	
Pojedeme	společně	na	vodu,	
               Pokračování na str. 20 >
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pak	 bude	 oficiální	 dokopná	
s	 prasátkem	 –	 1.	 7.	 2017	 –	 
a	 potom	 už	 bude	 následovat	
tvrdá	letní	příprava.

Na co se v Krajském přeboru 
těšíte - netěšíte, a co myslí-
te, že budete nejvíce potře-
bovat?
Těšíme	 se	 na	 ty	 nejlep-
ší	 soupeře	 v	 KP,	 na	 derby	 
s	 J.	Hradcem,	Dačicemi	 a	 Tře-
boní.	 Trošku	 mám	 obavy,	 jak	
zapadneme	 mezi	 rozhodčí,	
není	 tajemstvím,	 že	 jsme	 my	
trenéři	 trošku	 impulzivnější,	
když	 cítíme	 křivdu.	 V	 tomto	
směru	 musíme	 i	 my	 na	 sobě	
zapracovat.	 A	 co	 budeme	
nejvíce	 potřebovat?	 Určitě	
podporu	 fanoušků,	 i	 když	 se	
nebude	 třeba	 dařit,	 ale	 také	
určitě	 dostatek	 financí	 po-
třebných	 pro	 kvalitní	 zimní	
přípravu.	Tři	měsíce	v	zimním	
období	dojíždíme	 trénovat	na	
umělý	 trávník	 do	 Kamenice	
nad	 L.,	 kde	 1,5	 hodiny	 stojí	
něco	kolem	1600,-	Kč.

Co byste chtěli říci sami za 
celý fotbalový tým?
Chceme	ukázat	na	to,	že	všich-
ni	co	ten	fotbal	děláme,	hráči,	
trenéři,	funkcionáři,	to	děláme	
proto,	že	v	to,	co	někdo	nemusí	
chápat,	prostě	věříme.	Věříme,	
že	 to	 přináší	 radost,	 úspěch,	
že	 to	 buduje	 kamarádství	 a	
zodpovědnost.	Vychovali	jsme	
tady	 generaci	 skvělých	 fotba-
listů	od	nějakých	6	 let	 a	další	

vychováváme.	 Děláme	 radost	
fanouškům	 a	 dobré	 jméno	
Městu	 Nová	 Včelnice.	 Máme	
tady	i	další	sporty,	skvělou	at-
letiku,	hokejbal,	florbal	a	další.	
Jsme	město	sportu	a	ten	si	za-
slouží	 jednoznačně	 podporu,	
jak	 od	 samotného	města,	 tak	 
i	od	sponzorů.

Děkuji za rozhovor
Pavlína Nebeská

Výsledkový sportovní servis

FOTBAL
„Áčko“
23.	kolo	NV	–	Roudné	B	5:2	(Berounský,	vlastní,	Nebeský	T.,	Didek,	Pacholík)
24.	kolo	Slavia	České	Budějovice	–	NV	2:2	(Bednář,	vlastní)
25.	kolo	NV	–	Loko	České	Budějovice	3:1	(Pacholík	2,	Nebeský	T.)
26.	kolo	N.	Bystřice	–	NV	2:3	(Nebeský	T.	2,	Pacholík)

„Béčko“
17.	kolo	Peč	–	NV	8:1	(Praus)
18.	kolo	NV	–	Třebětice	B	5:1	(Matějka	D.	2,	Matějka	J.,	Blecha,	Zápotoka)

Včelnické	„béčko“	skončilo	po	závěru	soutěže	na	krásném	druhém	místě.

Fotbalisté	 „áčka“	 vykopali	pro	
Novou	Včelnici	postup	do	Kraj-
ského	přeboru	a	 ještě	se	stali	
MISTRY	jihočeského	Krajského	
poháru!!!	Navíc	útočník	včelnic-

kého	týmu	Tomáš	Nebeský	byl	 
s	 27	 góly	 nejlepším	 střelcem	
soutěže	 a	 další	 útočník	 Sta-
nislav	 Pacholík	 byl	 100%	 nej-
rychlejším	 hráčem	 v	 soutěži	

a	 soupeři	 si	 s	 ním	 jen	 těžko	
věděli	rady.

Blahopřejeme!!!

GYMNASTIKA
Krajský přebor 3. 6. 2017 
Veselí nad Luž.

základní stupeň
7.	Kubaláková	Adéla	57,400
17.	Matějková	Ema	54,050
18.	Šerglová	Tereza	53,550

mladší žákyně
21.	Dvořáková	Berenika	40,450

žákyně  „C“
13.	Omastová	Karolína	38,350
16.	Hanzlová		Anna	36,450
18.	Jačová		Elena	25,400

Závod přípravek 10. 6. 2017 
v Jindřichově Hradci.

starší 2010
1.	Přibylová	Veronika	37,80
2.	Nušlová	Kamila	37,65
5.	Michalová	Vanesa	34,20

8.	-	9.	Králová	Simona	31,70
8.	-	9.	Tylová	Diana	31,70
11.	Kuldanová	Anežka	29,45
12.	Berešová	Eliška	29,40

mladší  2011
6.	Brdlíková	Valerie	35,80
11.	Němcová	Nicol	31,65
13.	Ouhelová	Šárka	28,15
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HOKEJBAL - Konec hokejbalové sezóny
Hokejbalové	 soutěže	 na	 jihu	
letos	 definitivně	 skončili.	 Teď	
je	 správný	 čas	 na	 bilancování	
toho,	 zda	 sezóna	 byla	 nebo	
nebyla	 úspěšná.	 Za	 včelnický	
hokejbal	 se	 naštěstí	 letošní	
sezóna	 může	 hodnotit	 jako	
úspěšná.	Po	všelijakém	úvodu	
sezóny	 se	 včelnický	 Dranreb	
probojoval	 až	 so	 finále	 Kraj-
ské	 hokejbalové	 ligy.	 Tam	
jsme	bohužel	nedokázali	najít	
recept	na	hráče	Písku.	Koneč-
né	 druhé	 místo,	 po	 loňském	
třetím,	 ale	 musíme	 brát	 jako	
veliký	úspěch!
V	termínu	16.	a	17.	června	jsme	
se	 zúčastnili	 tradičně	 kvalitně	
obsazeného	 turnaje	 v	 Such-
dole	nad	Lužnicí,	kde	 jsme	po	
těžkých	bojích	obsadili	koneč-
né	4.	místo.
Nejzajímavější	 informací,	
která	 nás	 však	 v	 posledních	
dnech	potkala,	byla	ta,	že	díky	

shodě	několika	okolností	jsme	
postoupili	do	2.	Národní	hokej-
balové	ligy!	Tedy	do	3.	nejvyšší	
soutěže	v	republice!
Na	 závěr	 bych	 rád	 poděkoval	
všem	 hráčům	 za	 předvede-
né	 výkony	 v	 letošní	 sezóně,	

všem	příznivcům	za	podporu.	
Budeme	se	těšit	za	přízeň	i	na	
podzim.
Za	celý	oddíl	přeji	krásné	teplé	
letní	dny	a	příjemné	dovolené.

Miroslav Kubín 
oddíl hokejbalu

Kultura

Kamenice nad Lipou

7. července v 18 hodin	–	Pavlína	Jíšová	a	Adéla	Jonášová
12. – 16. července –	XII.	ročník	Hračkobraní
22. července –	(Ne)jen	operní	koncert
29. července v 17 hodin	–	Nešťastný	šafářův	dvoreček
4. srpna v 19 hodin	–	Ze	slunné	Itálie	na	americkou	Brodway
11. srpna v 17 hodin –	Jak	Tonda	léčil	rohatou	princeznu	Safíru
19. srpna v 19 hodin –	Humpolecký	dixieland
26. srpna ve 20 hodin	–	Strakonický	dudák
27. srpna v 17 hodin	–	Závěrečný	koncert	letních	žesťových	kurzů	Ždár
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sovatelů a čtenářů nemusejí vyjadřovat stanovisko redakce. Tisk: RAIN s. r. o., J. Hradec. Redakční rada: Marie Davidová, Pavlína Nebeská.  
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European Trailer Systems s.r.o.
se sídlem v Kamenici nad Lipou

přijme výrobní dělníky na HPP

   Nabízíme: 

• Nadstandartní 
 o finanční ohodnocení včetně náborového příspěvku 5 000 Kč
 o příspěvky zaměstnavatele na stravování, příspěvek na dojíždění/svoz do zaměstnání  atd.
 o třináctý plat dle výsledků firmy (50%- 150%)
• Moderní prostředí rozvíjející se výrobní společnosti
• Práci vhodnou pro muže i ženy

Možnost i jako přivýdělek pro zaměstnané či brigáda pro studenty 

V případě vašeho zájmu zasílejte své životopisy na e-mail marie.tumova@EdschaTS.com 
nebo volejte na:  565 422 418 (paní Tůmová) 


